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Onderstaand korte toelichting:
5.1.2e

- De Stichting Nice is in maart begonnen om — naast IC opnames— ook de ziekenhuisopnames in beeld te brengen. In het

begin hadden ze dit nog niet volledig. In de loop van de zomer is het ze gelukt om een volledig beeld te geven. Je zag toen

ock dat de NICE cijfers hoger werden dan de GGD cijfers. Omdat de NICE cijfers een accurate beeld geven is het RIVM na de

zomer overgestapt op de cijfers van NICE. Op dit moment doen hij alle ziekenhuizen mee met NICE.

-  RIVM geeft aan dat de GGD'en geen volgsysteem hebben. En ziekenhuizen hebben geen meldingsplicht. Dat betekent dat

de GGD niet iedere ziekenhuisopname in beeld hebben.
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Onderwerp: FW: spreeklijn cijfers ziekenhuisopnames (artikel nu.nl)

[ 5120 OU jij even met spoed met valentin schakelen?

Verzonden: woensdag 14 oktober 2020 17:19
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Zi1e onder. Pak jij de vraag op?

Verzonden met BlackBerry Work
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)

Ha Hugo,

Zie hieronder een spreeklijn tav het verhaal van nu.nl over de ziekenhuisopnames. Ik heb paar journalisten achter

mij aan. Akkoord als ik langs deze lijn antwoord (tijdens debat niet ideaal, maar wel goed om de angel eruit te

halen)? NB: In de achtergrond heb ik uiteraard al wel wat toelichting gegeven.

5.1.2i Concept


